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ÖNSÖZ
Değerli Galatasaraylılar;

Divan Kurulu olarak, Mart 2021 tarihinde, bizlere vermiş olduğunuz 3 yıllık görev süremizi tamamlıyoruz. Bir 
başka deyişle, Kurul arkadaşlarımla birlikte, Tüzüğümüzün verdiği yetki çerçevesinde bir yıl daha hizmetinizde 
olacağız.

Dünyamızı, ülkemizi ve tabii ki tüm Camiamızı tehdit etmeye başlayan Covid-19 salgını ilk belirtilerini, son 
fiziksel toplantımız olan Mart 2020’de göstermeye başlamış ve Bizler de bu tehlike ve belirsizlikler karşısında 
bu tarihten itibaren aylık Divan Toplantılarımızı süresiz erteleme kararı almıştık. Aynı sebepten, yapılması 
gereken Kulüp Olağan Genel Kurulları da yapılamamıştı.

Ancak her zaman olduğu gibi, siz üyelerimizin verdiği güç ve destekle, Divan Kurulu olarak proaktif davranarak, 
Türkiye’de bir ilk imza atarak, Kulüpler arasında ilk “On-line Divan Toplantısı” düzenleme gururunu yaşadık. 

Kulübümüze hiç bir bütçe yükü getirmeden, tamamen Kurul arkadaşlarımın imkanları ile teknolojik 
düzenlemeleri yaparak, Temmuz 2020‘den itibaren Sizlerle yeniden bir araya geldik ve kaldığımız yerden 
istişareye devam ettik. Teknoloji konusunda yardıma ihtiyacı olan üyelerimize anında ve canlı destek vererek 
yüksek katılım sağladık. Katılım ve katkılarınız için teşekkürlerimizi iletiriz.

GSTV’nin maalesef Divan Toplantılarını yayınlamaması nedeni ile bu yayınları sosyal medya mecralarından 
gerçekleştirerek, şeffaflık ilkemizi savunmaya devam ettik.

Divan Toplantılarına katılmama kararı alan Yönetim Kurulu üyelerinin bazıları hariç, online toplantılarımızın 
etkinliği ve gerekliliği hakkında çok büyük bir memnuniyet sağladığımızı görmek ve 350’lere yaklaşan rekor 
katılımlar bizleri gururlandırmıştır.

Hepinize ayrı ayrı teşekkürü borç biliriz.

Saygılarımızla,

Eşref Hamamcıoğlu 
Başkan

Aykutalp Derkan 
Başkan Yardımcısı

Nedime Canipek Konuksever 
Başkan Yardımcısı

Öner Kılıç 
Yazman

S.Burçin Tunçel
Yazman
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2020 Yılı Divan Kurulu Aylık Toplantıları Özet Tablosu

TARİH YER ANA GÜNDEM
TEMATİK 

KONUŞMACI

KONUŞMACI 

SAYISI

TOPLAM 

SÜRE
ALINAN KARAR

DİVAN ÜYESİ 

KATILIMI

KULÜP ÜYESİ 

KATILIMI

OCAK 11.01
Galatasaray Lisesi    

Tevfik Fikret Salonu

• 05.08.2019 tarihinde imzalanan ve 04.12.2019 tarihinde yapılan tadil ile 

birlikte 30.12.2019 tarihi itibarıyla ön koşulları yerine getirilerek yürürlüğe 

giren ‘Yapılandırma Sözleşmesi’nde son durum,

6
3 saat 9 

dakika
261 31

ŞUBAT 12.02
Galatasaray Lisesi    

Tevfik Fikret Salonu

• Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara 

söz verilmesi
15

3 saat 10 

dakika
212 15

MART 11.03
Galatasaray Lisesi    

Tevfik Fikret Salonu

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 31 Aralık 2019 tarihi itibarıyla düzenlenmiş 

özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu tarafından sunulması 

ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve incelemeleri   
11

3 saat 22 

dakika
110 17

NİSAN  • Pandemi şartları nedeniyle toplantı yapılamamıştır 

MAYIS 23.05 Video Konferans  • Pandeminin Kulübümüz üzerindeki etkisi ile ilgili genel görüşme 13
1 saat 51 

dakika
231 13

HAZİRAN 20.06 Video Konferans

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 31 Mart 2020 tarihi itibarıyla düzenlenmiş 

özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu tarafından sunulması 

ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve incelemeleri

14
3 saat 37 

dakika
209 26

TEMMUZ 25.07 Video Konferans
• Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara 

söz verilmesi
5

1 saat 28 

dakika

2020 Ağustos ayı için toplanma kararı 

oy çokluğu ile alındı.
111 18

AĞUSTOS 22.08 Video Konferans

• Sportif A.Ş. ve futbol şubesindeki son gelişmeler                                                                    

• Ertelenen Olağan Yıllık Genel Kurul Toplantısının yapılabilme imkanlarının 

görüşülmesi

10
2 saat 32 

dakika
184 50
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*2020 yılı içinde yapılan 11 Divan toplantısının (11 Olağan) detaylı gündem ve tutanakları (toplam 508 sayfa) Divan 
Sekreteryasından temin edilebileceği gibi,  www.gsdivan.com adresinde tüm üyelerin bilgisine sunulmaktadır. 

TARİH YER ANA GÜNDEM
TEMATİK 

KONUŞMACI

KONUŞMACI 

SAYISI

TOPLAM 

SÜRE
ALINAN KARAR

DİVAN ÜYESİ 

KATILIMI

KULÜP ÜYESİ 

KATILIMI

EYLÜL 26.09 Video Konferans

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 30 Haziran 2020 tarihi itibarıyla 

düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş konsolide mali tablolar ile 

özet yönetsel-sportif faaliyet raporlarının Yönetim Kurulu tarafından 

sunulması ve bu raporlarla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve incelemeleri  

10
3 saat 51 

dakika

Denetim Kurulu Raporunun bilgi 

mahiyetinde okunmaması kararı oy 

çokluğu ile alındı. 128 31

EKİM 24.10 Video Konferans

• Ertelenen Olağan Yıllık Genel Kurul Toplantısının yapılabilme imkanlarının 

güncel gelişmeler ışığında yeniden değerlendirilmesi                                                                                               

• 2020 yılı yeni üye alımı hakkında Kulüp kurulları tarafından bilgi verilmesi

13
3 saat 46 

dakika
221

KASIM 21.11 Video Konferans
• Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara 

söz verilmesi
13

3 saat 24 

dakika
199

ARALIK 26.12 Video Konferans

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 30 Eylül 2020 tarihi itibarıyla düzenlenmiş 

özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu tarafından sunulması 

ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve incelemeleri

16
3 saat 20 

dakika
213
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• Online Berat Töreni

YENİ: Divan Ofisi Tadilatı

Diğer Faaliyet ve Yeni Girişimler
YENİ: Divan Toplantılarında “Divan Üye ve Kulüp Üye Yaka Kartı” kullanımı
Divan Toptılarımıza katılım öncesi güvenlik protokolünde toplantıya katılmak isteyenlerin üyelik durumuna 
göre yaka kartları ile toplantıya girişi sağlandı. Böylelikle açık oylamaların takibi daha şeffaf ve kolay hale 
getirildi.

YENİ: Dijital Divan

• Divan arşivi düzenlendi ve dijital hale getirildi.
• Divan toplantılarının görüntüleri konuşmacılara göre bölünerek

konuşma yapan üyelerimize gönderildi.
• Son dönemden başlayarak tüm arşiv web sitemize taşındı.
• Son 3 yılın konuşmacılarının kolay ulaşılabilir videoları web

sitesine (www.gsdivan.com) yüklendi.

YENİ: Online Divan Toplantıları YENİ: Divan Youtube Kanalı 

Önceki yıllarda Divan-Sicil-Disiplin Kurullarının ortak olarak kullandığı 
çalışma ofisi kulübümüze hiçbir mali külfet getirmeden imece usülü 
yeni Divan Ofisi olarak düzenlendi. 

2020 Mart ayında başlayan pandeminin yaygınlaşması ve 
korunma önlemlerinin artması doğrultusunda, 
toplantılarımızı hızlı bir şekilde, 2020 Nisan ayında, dijital 
versiyona dönüştürdük. Divan web sitemiz üzerinden 
bağlantı sağlayarak yaptığımız Online Toplantılarımıza, 
hazirunu teyit etmek üzere, Divan üyelerimizin, adını, 
soyadını ve sicil numaralarını sorarak girişleri sağladık.

Kulübümüzün hukuk bölümüyle görüşerek, yeni KVKK kuralları sonrası, kişisel verilerin korunması anlamında, 
üyelerimizden onay istedik ve ilk bağlantı esnasında Divan üyeleri ve Kulüp üyelerinin girişini farklılaştırarak 
kapsamlı toplantı katılım verileri oluşturduk.

Pandemi koşulları nedeniyle yapamadığımız Yeni 
Divan Üye Berat Törenimizi, yine bir ilki 
gerçekleştirerek online olarak düzenledik. Yeni 
üyelerimizin, kendilerini Camiamıza kısaca 
tanıtmaları için toplantıya konuşmacı olarak 
katılımını sağladık.

Divan Toplantılarının video kayıtlarını ve toplantılarımızda söz alan 
konuşmacılarının ayrı ayrı videolarını yüklediğimiz Divan Youtube 
Kanalımızı oluşturduk. Her toplantı için ayrı bir oynatma listesi 
oluşturarak, üyelerimizin geçmiş dönem toplantı kayıtlarına daha kolay 
erişimini sağladık. Hem web sitemizden, hem de Divan Youtube 
kanalımızdan son 3 yıla ait tüm Divan Toplantı videolarına erişebilirsiniz.
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Divan Kurulu Başkanlığı Görüş ve Önerileri
DNA’mıza sahip çıkmaya devam etmemiz 
lazım hep birlikte! 
(11 Ocak)

Hepiniz dikkat etmişsinizdir, bizim Divan 
toplantılarımızdaki duvarlarımızı süsleyen resimlerle 
başka kulüplerin duvarlarını süsleyen resimler oldukça 
farklı. Bizim var oluş nedenimiz de budur. Buna sahip 
çıkmaya, sabahki konuşmamda bahsettiğim DNA’mıza 
sahip çıkmaya devam etmemiz lazım hep birlikte.

Herkesin fikrini ve hür iradesini beyan 
edeceği yer genel kurullardır. 
(12 Şubat)

Artık takip etmekte zorlandığımız bir hukuksal süreç var, 
mahkeme süreci. Kısa bir hatırlatma yapma anlamında, 
Mart’ta yapılan Mali Genel Kurulda idari ibrasızlıkla 
sonuçlanan süreç. Yönetim Kurulu üyelerinin kulüp 
aleyhine açtıkları davalar bir sürü mahkemelerde devam 
etti. 

Sonra işte müdahil olanlar oldu, vesaire. Son olarak dün 
alınan kararla da bu süreç hukuksal olarak sonlanmış 
oldu. Bir kere daha görüyoruz ki, yürürlükte olan 
kanunlar tüzüğümüzün üstündedir. O bakımdan, 
bundan sonra bu konuyu daha fazla uzatıp, esnetip bir 
polemik konusu yapmamak, daha fazla ayrışmaya fırsat 
vermeyecek şekilde en azından önümüzde yapılacak 
Mali Genel Kurula kadar sonlandırmak doğru olur diye 
düşünüyorum. Herkesin fikrini ve hür iradesini beyan 
edeceği yer genel kurullardır.

Etik kurallarına uygun olmayan, 
Galatasaray’ın alışmış olduğu zerafet ve 
nezakette yapılmayan konuşmalar, 
müdahaleler tüm kulüp üyelerimizi, 
paydaşlarımızı, kulüp çevrelerimizi 
üzmekte, rencide etmekte, hatta 
öfkelendirmektedir.  
(12 Şubat)
En önemli konu da, etik konusu maalesef en zayıf 
olduğumuz nokta. Etik kurallarına uygun olmayan, 
Galatasaray’ın alışmış olduğu zerafet ve nezakette 
yapılmayan konuşmalar, müdahaleler tüm kulüp 
üyelerimizi, paydaşlarımızı, kulüp çevrelerimizi 
üzmekte, rencide etmekte, hatta öfkelendirmektedir. 
Ben başlarda hepimizin gaf olduğuna inanmak istediği 
alışılmamış hitap tarzına, kullanılan kelimelere ve sözde 
esprilere ilave olarak, en son Divan toplantımızda 
üyelerimize hitaben okunan Ziya Paşa’nın “Bilmez insan 
kadrini âlemde insan olmayan” beyiti bardağı taşıran 
son damla olmuştur. Yoğun şikâyet ve eleştiriler 
gelmiştir bize. Bu konuda Camiamız, Divan üyelerimiz, 
değerli Başkanımız Sayın Mustafa Cengiz’den bir 
açıklama ve bir özür beklemektedir.

Sayın Başkanımıza, gerek Divan Kurulu 
ekip arkadaşlarım, gerek siz Divan 
üyelerimiz, kulüp üyelerimiz, şahsım ve 
ailem adına çok geçmiş olsun 
dileklerimizi gönderiyoruz. 
(23 Mayıs) 
Maalesef son toplantımızdan bu yana çok üzücü şeylere 
şahit olduk. En başta, hepimizi şok eden ve üzen, 
değerli Başkanımızın ani rahatsızlığı. Gerek 
kulübümüzün yapmış olduğu resmî açıklamalardan, 
gerek kişisel ilişkilerle bu süreci biz çok yakından takip 
ediyoruz. Bu vesile ile bir kere daha buradan Sayın 
Başkanımıza, gerek Divan Kurulu ekip arkadaşlarım, 
gerek siz Divan üyelerimiz, kulüp üyelerimiz, şahsım ve 
ailem adına çok geçmiş olsun dileklerimizi 
gönderiyoruz. Bütün dualarımız ve pozitif enerjimiz 
kendisi ile beraberdir. Kendisine kolaylıklar diliyoruz. 
Eminim ki Değerli Başkanımız mücadeleci kişiliği ile bu 
rahatsızlığın da üstesinden gelecektir ve en kısa 
zamanda aramıza yeniden katılacaktır.

Galatasaray’ın ortak aklına müracaat 
etmek gerektiğine olan inancımı bir kere 
daha teyit etmek istiyorum.
(20 Haziran)
Divan Kuruluna bu dönemde sunulmuş olan mali 
raporun hiç yeterli olmadığını düşünüyorum. Daha 
önceki raporlardan çok uzak kalitede ve doyuruculukta. 
Umarım bunun sebebi, geçirmekte olduğumuz 
pandemiden dolayı eksik insan gücüdür diye 
düşünüyorum. Ve bundan sonraki 3 aylık dönemde, 
tüzüğün emrettiği şekilde, yeterli ve doyurucu mali, 
yönetsel ve sportif faaliyet raporunu beklediğimizi bir 
kez daha hatırlatıyorum. Tüm Divan üyelerimizin ve 
kulüp üyelerimizin dernek ve Sportif AŞ arasındaki mali 
ilişkiden endişeleri artarak devam etmektedir. Her 
toplantıda gündeme gelmeye devam edecektir. Bu 
konudaki endişeleri gidermek hepimizin görevidir.

Burada hep birlikte hareket etmekte büyük yarar 
olduğunu ve Galatasaray’ın ortak aklına müracaat 
etmek gerektiğine olan inancımı bir kere daha teyit 
etmek istiyorum.

Divan Kurulu Galatasaray’ın bir 
kütüphanesidir, kurumsal hafızasıdır. 
(25 Temmuz)
Ancak hepinizin, özellikle Yönetim Kurulu üyesi 
arkadaşlarımızın geçmiş Divan toplantı tutanaklarına 
göz atmalarını özellikle ve özellikle rica ediyorum. Biz bu 
zor dönemlerde Yönetim Kurulumuza destek olmaya 
hazırız. Divan Kurulu Galatasaray’ın bir kütüphanesidir, 
kurumsal hafızasıdır. Gerek kulüpte, gerek hayati 
tecrübeler ve mesleki tecrübelerinde çok engin 
üyelerimiz vardır. Bunların birikimlerinden faydalanma 
zamanıdır. O bakımdan, herhangi bir ego şişkinliğine 
girmeden, savaşına girmeden, istişare edilmesi 
konusunu bir kere daha dikkatlerinize sunmak 
istiyorum. Divan Kurulu bunun için vardır. Zor 
durumlarda gemiyi hep beraber yüzdürüp, emin bir 
limana yanaştırmak hepimizin görevidir. Şimdi 
dayanışma, kenetlenme zamanıdır. Galatasaray’ımızın 
ortak akılla halledemeyeceği hiçbir sorunu yoktur. Yeter 
ki birlikte hareket edelim.
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Yeter ki ortak akla inanalım, 
kulübümüzün kolektif mülkiyetini 
koruyalım.. 
(22 Ağustos)
Çok yüksek katılımlı ve verimli bir toplantı geçti diye 
düşünüyorum. Umarım Yönetim Kurulu üyelerimiz, kurul 
üyelerimiz ve tüm üyelerimiz buradan gerekli sonuçları, 
çıkarsamaları yapacaktır. Elbirliği ile, tekrar ediyorum, 
Divanın yüksek katılımı ile bu kulübü yönetenlere destek 
olmaya hazırız. Yeter ki ortak akla inanalım, 
kulübümüzün kolektif mülkiyetini koruyalım, herhangi 
bir siyasi veyahut ekonomik tercih kullanmadan, 
duruşumuzu bozmadan, 115 yıllık tarihimize saygı 
göstererek, ahde vefa göstererek çalışmalarımıza devam 
edelim.

Galatasaraylıların kısa dönemde, böl, 
yönet yöntemlerine karşı çıkarak, dik 
durarak, fabrika ayarlarına dönmesini 
sağlamamız lazım...  
(24 Ekim)
Galatasaray Spor Kulübü tarihinin hiçbir döneminde, şu 
anda aldığı tahribatı almamıştır. Bunu toplamak, tamir 
etmek, çok zor olacaktır. Bunun bir çaresi var. 
Galatasaraylıların kısa dönemde, böl, yönet 
yöntemlerine karşı çıkarak, dik durarak, fabrika 
ayarlarına dönmesini sağlamamız lazım ve bunu ancak 
kol kola girerek, birbirimizle kucaklaşarak, sarılarak 
yapabiliriz. Evet, eğer spor kulübü iseniz, 
müsabakalarda kaybettiğiniz zamanlar da olacak, düşüş 
yaşadığınız zamanlar da olacaktır. Fakat asıl maharet, 
vizyonunuz ve camiayı birlikte tutmak bu zaman ortaya 
çıkar. Hiçbir içeriği olmayan beyanlarla, ancak 
Galatasaray Spor Kulübünü ve camiayı bölersiniz ve 
bunlar size mutlaka ters döner. Bu konuda Divan Kurulu 
olarak mesajımız, çok nettir. Sudan sebepler uydurarak 
cevap veremeyeceğiniz konuma geldiğiniz Divan 
Kurulu toplantılarına katılmamanız tabii ki sizlerin 
kararıdır, ancak camiamız bunu değerlendirecektir.

Kastettiği vesayet makamı, kendisini bu 
göreve getiren genel kurul üyelerimizdir, 
bu talihsiz bir açıklamadır...
(21 Kasım)
İbrasızlığı kaldıran mahkeme kararının akabinde Sayın 
Başkanın bir demeci oldu, yine bir iletişim kazası 
diyemiyorum artık, sürçü lisan olduğuna çok inanmak 
istiyorum. Bu kararı veren hâkimlere, yargıçlara, 
mahkemeye, avukatlara, teşekkür etti ve onların 
sayesinde ve Yönetim Kurulu üyelerinin sayesinde, 
vesayet makamının ortadan kalktığını belirtti. Kastettiği 
vesayet makamı, kendisini bu göreve getiren genel 
kurul üyelerimizdir, bu talihsiz bir açıklamadır ve 
özellikle Sayın Başkanın etrafında bulunan Yönetim 
Kurulu üyelerini, yani bu teşekkürü hak eden Yönetim 
Kurulu üyelerinin kimler olduğunu öğrenmek ister ve 
tepki göstermelerini beklerdim. Bu konuda da hem 
kişisel serzenişimi, hem de Divan Kurulumuz adına çok 
talihsiz bir açıklama olduğunu, bilhassa vurgulamak 
ihtiyacı hissediyorum. 

Divan Kurulu, 25 yıllık tecrübeye sahip 
kulüp üyelerinden oluşan, aklı selim, 
feragat sahibi, Galatasaraylılık 
kariyerinde kendi mesleki kariyerlerinde 
ve hayat tecrübelerinde belli olgunluğa 
gelmiş kişilerden oluşur. 
(24 Ekim)
Divan Kurulu, 25 yıllık tecrübeye sahip kulüp üyelerinden 
oluşan, aklı selim, feragat sahibi, Galatasaraylılık 
kariyerinde kendi mesleki kariyerlerinde ve hayat 
tecrübelerinde belli olgunluğa gelmiş kişilerden oluşur. 
Dolayısıyla bir danışmanlık kuruludur. Burada yapılan 
eleştiriler, açılan tartışmalar, kurulan komisyonların 
verdiği raporlar, hep Galatasaray’ın menfaatine ve 
Yönetim Kurullarına yön vermek üzere oluşturulmuş fikir 
kurullarıdır, fikir üretici yerlerdir. Dolayısıyla Divan 
Kurulunun hiçbir zaman tarihinde, kulüp için hukuksal 
sonuç doğuracak kararlar alması söz konusu olmamıştır.



Divan Kurulu İstatistikleri

Üye İstatistikleri

DİVAN ÜYELERİ BİLGİ DÖKÜMÜ (31 ARALIK 2020)

1.DİVAN ÜYE SAYISI: 4309

2.AKTİF DİVAN ÜYE SAYISI: 2670

3. KAYDI DONDURULMUŞ DİVAN ÜYE SAYISI: 409

4. VEFAT EDEN DİVAN ÜYE SAYISI: 1213

5. İSTİFA EDEN DİVAN ÜYE SAYISI: 16

Aktif Divan Üyesi : 2670 / Aktif Üye Toplamı : 9882
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Yaş Ortalaması 67’dir. Aktif Üye : 2670 / Kaydı Kapalı Üye : 409

14 15
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KAYDI KAPALI DİVAN ÜYESİ ORANI

KAYDI KAPALI ÜYE AKTİF ÜYE

Tüm Kulüp üyeleri arasındaki oran ise; aktif üye %74, kaydı kapalı üye %26’dır.



Aylık Toplantılarda Katkı Veren Üyelerin Konuşma Süreleri
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(dak.)

1 M.HAYRETTİN KOZAK 23 15 21 23 82

2 M. TANER AŞKIN 15 23 4 16 17 7 82

3 EMİR KIVIRCIK 8 14 7 11 12 4 8 18 82

4 HAYRİ GÜRKAN ELİÇİN 13 13 13 17 15 9 80

5 İBRAHİM GÖKNAR 12 7 9 8 4 9 6 5 11 71

6 MEHMET HELVACI 23 12 17 52

7 AHMET ŞENKAL 17 16 13 46

8 ÖMER TÜMAY 1 3 6 9 7 26

9 İBRAHİM SERDAR EDER 8 6 1 5 5 25

10 M.SEROL ACARKAN 8 8 9 25

11 İ.DOĞAN KONUK 4 6 4 4 6 24

12 ALİ KEMAL ÖĞÜDÜCÜ 11 12 23

13 M.BÜNYAT BALABAN 12 7 3 22

14 AYHAN ÖZMIZRAK 9 10 19

15 DAĞHAN BAYDUR 8 10 18

16 MEHMET KAMİL ERİŞEN 15 15

17 MEHMET BİLEN 6 8 14

18 DENİZ GÜN ENÖN 3 7 3 13

19 MUSTAFA İBRAHİM ZİYAL 8 4 12

20 SAİT TUĞ MISIRLIOĞLU 6 5 11

21 HAMDi YASAMAN 10 10

22 CENGİZ AKATLI 10 10

23 TEOMAN CEM KADIOĞLU 4 5 9

24 BURAK ELMAS 5 4 9

25 FARUK GÜRBÜZER 9 9

26 HASAN KERİM AKÇA 8 8

27 H. VOLKAN KARSAN 3 5 8
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28 REHA BİLGE 8 8

29 SELİM AKEL 8 8

30 SERHAT ÖZALEMDAR 6 2 8

31 AYHAN YEĞİNSU 7 7

32 YUSUF  BÜLENT POZAM 7 7

33 RASİM ZAİMOĞLU 7 7

34 CEM TANLAR 6 6

35 HATİCE GÜNAY 6 6

36 NEDRET YAYLA 5 5

37 FİKRET GÖKHAN GÖYNÜMER 5 5

38 RIZA TEVFİK MOROVA 5 5

39 METE BAŞOL 5 5

40 CENGİZ ERGANİ 5 5

41 SAMİ ÇÖLGEÇEN 5 5

42 FÜSUN KANTEMİR 2 2 4

43 FETHİ DEMİRCAN 3 3

44 CEMİL DÖNMEZ 3 3

45 C. LEVENT ŞAHİNOĞLU 3 3

46 SELİM ÖNEN 3 3

47 REŞİT ÖMER KÜKNER 1 2 3

48 MEHMET REMZİ SANVER 2 2

49 MURAT GÖNENÇ 2 2

50 METİN ÖZTÜRK 2 2

51 H. FERİT VOLKAN 1 1

52 AYDIN ALAV 1 1

53 EŞREF ALAÇAYIR 1 1

TOPLAM SÜRE 62 114 100 56 98 38 79 66 115 88 104 920
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Eşref Hamamcıoğlu 
Başkan

Aykutalp Derkan 
Başkan Yardımcısı

Nedime Canipek Konuksever 
Başkan Yardımcısı

Öner Kılıç
Yazman

S.Burçin Tunçel 
Yazman

Saygıdeğer Divan Üyelerimiz, Sevgili Galatasaraylılar; 

Olağanüstü pandemi koşulları nedeni ile son bir yılı hepimiz için endişeli ve farklı geçen 3 yıllık görev süremizin 
sonuna geldik.

Kulübümüzün de aynı süreçte en fazla “değerler kaybına” uğradığını üzülerek gözlemlemiş bulunmaktayız.

Divan Kurulumuz, Sizlerden aldığı güç, destek ve Tüzüğümüzün verdiği sorumlulukla, uzaktan, ”ZOOM“ 
toplantıları ile istişare, denetleme ve öneriler getirme görevini yerine getirmeye devam etmiştir. 

Sokağa çıkma yasaklarının yoğun ve etkili olduğu günlerde, Kurul arkadaşlarımla birlikte, belli bir yaşın 
üzerindeki büyüklerimizi telefonla arayarak, destek ihtiyaçları olup olmadığını sorguladık.

Maalesef bu süre içinde pek çok üyemizi ebediyete uğurladık, kendilerini tekrar rahmet ve saygı ile anıyoruz. 
Aynı süreçte telefonla da olsa ailelerine manevi destek vermeye gayret ettik.

Görev süremiz boyunca, sadece ve sadece Tüzüğümüz çerçevesinde Kulübümüzün daha ileriye gitmesi, 
değerler erozyonuna uğratılmaması, fikir ve irade özgürlüğünün sembolü olmaya devam etmesi için çok çalıştık 
ve bu konuda vicdanımız çok rahat.

Düzenli toplantılarımıza aktif olarak katılarak Kurul arkadaşlarıma ve bana, ancak her şeyden önemlisi 
Kulübümüze vermiş olduğunuz destek için çok teşekkür ederek, Sizlere veda ediyoruz.

Hoşça Kalınız!

SONSÖZ
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